





Equipment Rental List



5-Aug-24

<u>Decorations</u>	<u>Utensil Rental</u>	<u>Size</u>	<u>Price</u>	<u>Loss / Damage Fee (per pc)</u>	<u>Unit</u>	<u>Remarks</u>
	Circle Food or Number Label Stand 圓型號碼牌食物牌展示架	10cm(H)	HK\$10	HK\$30	1 pc	
	Heart Shape Food or Number Label Stand 心型號碼牌食物牌展示架	14.5cm(H)	HK\$10	HK\$30	1 pc	
	Food or Number Label Stand 食物牌 / 號碼牌展示架	30.5cm(H) x 8cm(W)	HK\$10	HK\$30	1 pc	
	Sushi Round Tray 大圓盤	40cm(D) x 6cm (H) (inner) 43cm	HK\$120	HK\$360	1pc	
	Presentation Trays for Cold Food 冷盤食物擺碟	28cm x 39.5cm	HK\$100	HK\$300	1 pc	
	Salad Plate 沙律盤	41.5cm (L)x 30.5cm(W)	HK\$100	HK\$300	1 pc	
	Silver Pattern Steel Tray 銀色花紋不鏽鋼盤	35cm x 21cm (inner) 42cm x 28cm	HK\$80	HK\$240	1 pc	
	Golden Pattern Steel Tray 金色花紋不鏽鋼盤	41cm x 25cm (inner) 49cm x 35cm	HK\$80	HK\$240	1 pc	
	Golden Pattern Steel Tray 金色花紋不鏽鋼盤	41cm x 26cm (inner) 49cm x 35cm	HK\$100	HK\$300	1pc	

	Steel Tray 銀色不鏽鋼盤	7cm x 33cm (inner) 56cm x 42cm (outer)	HK\$100	HK\$300	1 pc	
	Rose Gold Tray with Handle 玫瑰金盤	S: 35cm(L) x 23cm(W) L: 41cm(L) x 27cm(W)	S: HK\$80 L: HK\$100	S: HK\$240 L: HK\$300	1 pc	
	Cropper Tray with Wooden Stand 銅色盤+ 木座	25.5cm x 5cm	HK\$80	HK\$240	1 pc	
	Stainless Steel Punch Bowl 不鏽鋼冰盆	S: 30.5cm (L) x 15cm (H) L: 40cm	S: HK\$80 L: HK\$100	S: HK\$240 L: HK\$300	1 pc	
	Food Display Cage 金屬鳥籠	S: 25cm(D) x 45cm(H) L: 30cm(D) x 48cm(H)	S: HK\$100 L: HK\$150	HK\$200	1 pc	
	Dessert Tray 甜品架	S: 20cm L: 25cm	S: HK\$50 L: HK\$80	HK\$200	1 pc	
	Dessert Tray 甜品架	24cm(D) x 21cm(H)	HK\$100	HK\$300	1 pc	
	Display Plastic Box 透明高低膠盒	45 x 26 x 25cm : 1 40 x 23 x 20cm : 2 22 x 22 x 22cm : 2 20 x 20 x 10cm : 2	HK\$200	HK\$300	4 pcs in 1 set	
	Display Stand 金屬食物高低架	49cm x 35cm	HK\$200	HK\$300	4 pcs in 1 set	

	Macaron Tower 馬卡龍塔(連底座)	26cm	HK\$60	HK\$180	1 pc
	3 Tiers Dummy Cake 3層裝飾蛋糕	60cm (H), cakebase: 8"-12"	HK\$1,500	HK\$4,500	1 pc
	Table Flower 枱花	20cm(H) x 20cm(W)	HK\$50	HK\$150	2 pcs in 1 set
	Table Flower 枱花	60cm(H) Vase: 23cm(H) x 13cm(W)	HK\$100	HK\$300	2 pcs in 1 set

Terms of Rental Service 租用條款

Delivery charge: \$1,000 - \$3,000 (Please contact us to confirm the charge.)

Rental is rated 2 days 1 night.

Lessee shall pay for the sum of the Equipment rental rate, delivery and collection fee, as well as the deposit equivalent to 50% of the total rental rate (below HK\$500), or the deposit equivalent to 10% of the total rental rate (above HK\$500), which will be refunded within 7 days after the end of rental terms given that all Equipment are return in good condition as it existed at the commencement of the Rental Term.

The rental fee for the equipment includes the cleaning cost. You only need to pack it to the boxes and place it properly on the trolley or hand truck before handing it back to the driver.

Lessee assumes all risk of loss, damage, theft, or destruction of the Equipment. If the Equipment is sold, leased, lost, damaged, stolen, destroyed, or otherwise disposed of by the Lessee, Lessee shall be liable to Lessor for any Loss/damage Equipment and compensate the Lessor accordingly.

Please submit this order form at least 4 days in advance to our rental team via email at info@meerkatevent.com or call us at +852 9853 9475 (WhatsApp), our friendly staff will assist you with your rental planning.

運費1000元至3000元不等，請查詢客戶服務同事。

租用單價以兩天一夜作計算。

承租人應為設備支付租金、送貨費和收貨費的總和，租金總額的 50% 作為押金(\$500以下)，或租金總額的 10% 作為押金(\$500以上)。當所有設備都確認以良好狀況回收(以租賃期開始時狀況為準)後，押金應在租賃期結束

用具的租借費用已包括清潔費用，只需要還原放回箱內及放好在板車或手推車，再交給司機收回即可。

承租人承擔設備丟失、損壞、被盜或毀壞的所有風險。如果設備被承租人出售、出租、丟失、損壞、被盜、毀壞或以其他方式處置，則承租人應按損失費用向出租人承擔責任。

請至少提前 4 天通過電子郵件info@meerkatevent.com或致電 +852 9853 9475 (Whatsapp)將此訂購單提交給我們的團隊，我們友好的工作人員將幫助您建議租用計劃。